
Z á p i s n i c a   č. 5/2023 
z 5. riadneho zasadania Obecného zastupiteľstva  

v Červenici pri Sabinove 
 
 
Dátum a miesto zasadnutia OZ:                                     24.08.2023 v zasadačke OcÚ   
                                                                                            v Červenici pri Sabinove 
 
Prítomní:  
Ing. Pavol Spodník, MBA – starosta obce  
Ing. Radovan Kmec – zástupca starostu 
Ing. Ján Brendza, Milan Bujňák, Jozef Matvija, Ing. Peter Baňas ( do 20.00 h) - poslanci 
Jana Kohanová – zapisovateľka 
Hlavný kontrolór – Ing. Stanislav Turák  
Ateliér Mediči – Ing. arch. Juraj Medvecký-Heterik – architekt, územné plány, desing 
 
Neprítomní:  
Peter Leščák, Ing. Ján Kuchár 
 
Program: 
  1.   Otvorenie 
  2.   Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
  3.   Kontrola uznesení 
  4.   Územný plán obce 
  5.   Návrh plánu činnosti kontrolóra  
  6.   Rôzne 
  7.   Záver 
  
 
 
K bodu 1 –  Otvorenie 
Piate  riadne zasadanie obecného zastupiteľstva otvoril a prítomných privítal  starosta obce Ing. 
Pavol Spodník, o 18.00 hodine. Starosta obce predniesol návrh programu zasadnutia OZ, ktorý 
bol zverejnený v pozvánke na OZ. 
K návrhu programu OZ poslanci nevzniesli žiadne pripomienky a program zasadnutia  
jednohlasne schválili.  
  
K bodu 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Obecné zastupiteľstvo zvolilo návrhovú komisiu v zložení:  p. Ing. Radovan Kmec a p. Ing. 
Peter Baňas. Za overovateľov zápisnice: p. Ing. Ján Brendza a p. Milan Bujňák. Voľba 
návrhovej komisie a overovateľov zápisnice bola jednohlasne schválená.  
 
K bodu 3 – Kontrola uznesení 
Kontrolu uznesení z prvého riadneho zasadania  OZ zo dňa 2.6.2023 prečítal p. Jozef Matvija. 
Poslanci OZ zobrali kontrolu uznesení  jednohlasne na vedomie. 
 
K bodu 4 – Územný plán obce  
Starosta obce privítal na OZ p. Ing. arch. Juraja Medveckého- Heterika a informoval 
o rozpracovanosti územného plánu obce (ďalej len „ÚPO“). P. J. Medvecký-Heterik navrhol, 
že by bolo dobré vymedziť verejnoprospešné stavby. Ing. J. Brendza sa informoval, či môže 



nový stavebný zákon ovplyvniť ÚPO, na čo p. Medvecký – Heterik reagoval, že nie. Ďalej 
poznamenal, že sa nanovo musia získavať stanoviská  a nevie sa zahrnúť revitalizácia obce do 
ÚPO. Takisto, že občania by mali ÚPO pripomienkovať v ďalších krokoch pred finálnym 
schválením. Oboznámil poslancov, že niečo je v ÚPO vyznačené a to výstavba rodinných 
domov Za traťou  ďalšia lokalita Nižná roveň. Okolie vrtu je zakreslené výhľadovo. 
Poznamenal, že ÚPO sa urobí pre celú obec alebo sa urobí urbanistická štúdia a navrhol 
venovať sa konkrétnym lokalitám, aby sa nepredlžoval vývin ÚPO.  
Poslanci prerokovali a pripomienkovali Návrh ÚPO. Navrhli zahrnúť do ÚPO aj výstavbu 
rôznych verejnoprospešných budov (napr.: rozšírenie ZŠ, výstavba telocvične, domu smútku, 
3. etapy hasičskej zbrojnice) výstavbu nových chodníkov (napr.: smer Pečovská Nová Ves, pri 
oddychovej zóne pri Toryse, smerom k železničnej stanici). Starosta obce oboznámil 
poslancov, že na obec bola doručená žiadosť  od p. Matisovského, o zahrnutie pozemkov do 
ÚPN ( smer PNV), ktorých je vlastníkom, zároveň dodal, že ostáva na posúdení poslancov OZ, 
čo chcú v obci dosiahnuť a akú ju chcú mať. Poslanci OZ zobrali na vedomie informáciu o stave 
ÚPO, že ho p. Medvecký priebežne aktualizuje, doplní vznesené požiadavky a znova ho príde 
odkonzultovať.  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 58/2023. 
 
K bodu 5  –  Návrh plánu činnosti kontrolóra  
Hlavný kontrolór obce  Ing. Stanislav Turák návrh plánu činnosti kontrolóra. V krátkosti 
prezentoval svoj zámer a účely kontrol, ktoré sú naplánované na druhý polrok 2023. K plánu 
kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra neboli doplňujúce návrhy a obecné zastupiteľstvo 
schválilo daný plán bez výhrad. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 59/2023. 
 
K bodu 6  –  Rôzne 

• Starosta obce informoval poslancov, že na obec boli doručené žiadosti od Občianskeho 
združenia SOKOĽ – MINČOL o finančný príspevok a Sociálneho domu ANTIC – 
BARDEJOV.  Prvá žiadosť sa týkala príspevku na zakúpenie prevádzkovanie ratraka 
pre potreby úpravy trati na bežecké lyžovanie v katastri obci Kamenica a Kyjov. OZ 
žiadosť prerokovalo a prijalo uznesenie č. 60/2023. Druhá žiadosť sa týkala finančného 
príspevku  na prevádzku  poskytovanej sociálnej služby. OZ schválilo príspevok na 
prevádzku poskytovanej sociálnej služby na rok 2024 neverejnému poskytovateľovi 
ANTIC, n. o. Bardejov výške 56 eur/mesiac uznesením č. 61/2023. 

• Starosta obce informoval poslancov, že dňa 4.7.2023 bol na obec podaný podnet na 
vykonanie štátneho stavebného dohľadu za účelom zistenia skutkového stavu vo veci 
stavby: „EUROVELO 11 v regióne ZOHT, úsek Červenica pri Sabinove – Lipany“. 
ŠSD sa konal dňa 8.8.2023, ku ktorému boli predložené všetky podklady týkajúce sa 
predmetnej stavby. Starosta obce prečítal Záznam o vykonaní ŠSD. Poslanci túto 
informáciu zobrali na vedomie.  

• V závere informoval poslancov, že k projektu Rodinka – rodinný inkluzívny areál obec 
vysúťažila firmu na postavenie hracích prvkov pre deti a samotná realizácia sa bude 
konať v termíne do konca októbra 2023 pri multifunkčnom ihrisku pri Toryse.     

 
K bodu 9 -  Záver 
Starosta obce poďakoval prítomným za aktívnu účasť a v čase 21:00 hod. ukončil zasadnutie 
OZ. 
 
 
 



 
 
 Trvanie zasadania: 18.00 –  21.00 hod. 
 
 
      Overovatelia zápisnice:                                            Starosta obce: 
      Ing. Ján Brendza                                                    Ing. Pavol Spodník, MBA 
                                                 
      Milan Bujňák 
                                                                 
      Zapísala: Jana Kohanová 
 
 
 
 
                    
 
 
 
 
 
 
 


